

COVER STORY 封面故事

OneAsia Launches Dynamic Datacenter Solution

亚洲脉络推出 Dynamic Datacenter 解决方案

oneAs1a continues to innovate and reinvent itself by being the first vendor to effectively merge the Networks, Cloud Orchestrator and Apps Marketplace with the launch of its Dynamic Datacenter solution. This is the first offering that combines the benefits of cloud computing technologies with stringent requirements of network virtualization. The oneAs1a Dynamic Datacenter Solution is Cloud & SDN ready and supports the vision of flexible and complex distributed



cloud architecture, which is the foundation to unleash the full potential of Cloud Computing.

Dynamic Datacenter components include:

- Dynamic Networks (network virtualization & SDN)- Allow networking resource allocate dynamically and also enable cloud platform to expand in different regions/locations as an extension of existing platform.
- Dynamic Cloud Orchestrator- Single control panel to orchestrate and control VM in any cloud platform. For elasticity the Orchestrator can also extend control to major public cloud platform. With our Express Route services, user can communicate with the public cloud platform in wired speed securely.

- Dynamic Apps- Patent-pending technology for simple and highly complex (including multi-server) applications to automatically deploy on to VMs for instantly ready services. Application deployment is cloud-agnostic including public and private clouds with maximum cloud-to-cloud portability.
- Datacenter services- Dynamic Datacenter is complemented by a suite professional services provided by the company's services experts and geared to implement, monitor and operate international grade data centers

As a unique way to implement cloud, Dynamic Datacenter enables enterprise to implement not only their NFV strategy, but also allows them to expand to other location as an extension of existing platform. With the auto-scale out policy, enterprise can scale out to hundreds of VM from provider dynamically. VM can also be decommissioned automatically according to the policy.

亚洲脉络持续创新,透过有效地整合网络、Cloud Orchestrator 和 Apps Marketplace,推出动态数据中心(Dynamic Datacenter)解决方案。作为首个融合云计算技术优点和严谨的网络虚拟化要求的方案,亚洲脉络动态数据中心具备云及 SDN 技术,并支援灵活和复杂的云架构,是充分释放云计算潜力的中流砥柱。

动态数据中心元素包括:

- 动态网络(网络虚拟化及 SDN)-动态分配网络资源,亦可延伸既有平台至不同地区/地点
- Cloud Orchestrator-以单控制面板协调及控制每个平台上的虚拟储存器(VM)。 Cloud Orchestrator 更可灵活地扩展控制到主公共云平台,并允许用户透过快速路由服务以网速安全地 在公共云平台进行通信
- 动态 Apps-此技术正在申请专利,能自动部署简单甚至高度复杂(包括多重服务器)的应用程式 到虚拟储存器(VM)以供即时使用。应用程式部署与云独立运作,并可将部署延伸到任何公共云 平台以优化云平台的便携性
- 数据中心服务 由专业人员管理下的动态数据中心服务面向国际,并以国际标准执行、监督及管理

动态数据中心以划时代的方式展现云技术,企业不单能够执行 NFV 策略,更可延伸既有平台至不同地点。

COMPANY UPDATES 最新消息

OneAsia expands and builds the new Free Trade Zone Data Center in Shanghai 亚洲脉络拓展并于上海兴建新的自贸区数据中心

Following the launch of data center in Chai Wan of Hong Kong and Caohejing of Shanghai last year, OneAs1a continues to expand and is building the brand new 6-storey Shanghai Free Trade Zone Data Center. Supporting storage of up to 3,360 racks in phase I, this new facility will be the 7th data center of OneAs1a in Greater China region.

oneAs1a FTZ data center features:

- Tier 3+ standard, upgradable to Tier 4
- Located in WaiGaoQiao Free Trade Zone (FTZ) of Shanghai, wherein customers can enjoy the preferential policies of FTZ
- Located near Shanghai Stock Exchange (SSE)
- Convenient access by Metro Line 6
- Well connected with bandwidth





We are glad to announce that <code>OneAs1a</code> is building interconnected data centers in Asia-Pacific area, especially the newly-built centers in Beijing and Shanghai. All those data centers will be connected to our network nodes and 3rd party carrier neutral data centers through our own managed fiber network in China.

继香港柴湾和中国上海漕河泾的数据中心在上年开幕后,亚洲脉络 繼續拓展并于上海兴建嶄新及樓高六層的自贸区数据中心。自贸区数据中心为亚洲脉络在大中华区成立的第七个数据中心,在第一期中将可存放多达 3,360 个服务器机架。

亚洲脉络自贸区数据中心特点包括:

- 符合国际第三级以上(Tier 3+) 标准,并可升级至四级标准数据中心
- 位处上海外高桥自由贸易区,顾客可享受自由贸易区内的优惠政策
- 毗邻上海证券交易所
- 交通便利,与地铁6号线连接
- 配备带宽连接

亚洲脉络很荣幸地在亚太地区继续拓展相互连接的数据中心,特别是崭新的上海及北京地段。所有数据中心将通过亚洲脉络在中国自家管理的光纤网络,连接到我们的网络节点和第三方营运商的中立数据中心。

NEW PROJECTS 新项目一览

OneAsia Provides Cross Border Connectivity & Proxy Server with BGP+ for an International Insurance Brokerage

为国际保险经纪公司提供跨境连接服务及具 BGP+的代理服务器

An international insurance brokerage has selected OneAs1a to provide cross border connectivity and Proxy Server with BGP+ for its business operations in Hong Kong and China.

Proxy Server with BGP+ is a cross border connectivity solution dedicated to customer with business operations between Hong Kong and China. Traditionally, cross border connectivity experiences high latency and high percentage of packet loss.



On the other hand, OneAs1a 's Proxy Server with BGP+ offers

a stable, reliable and low latency connectivity solution to improve the day-to-day business operation experience. By leveraging <code>OneAs1a</code> 's flexible and stable services, client will enjoy a more reliable connection to improve end-user experience when accessing the in-house application from China to Hong Kong.

亚洲脉络获选为一间国际保险经纪公司在香港及中国两地提供跨境连接服务及具 BGP+的代理服务器。具BGP+的代理服务器是专为横跨中港的企业营运而设。传统上,跨境连接总伴随着高传输延迟及封包遗失

率的问题。而亚洲脉络的 BGP+代理服务器能提供更稳定、更可靠及减少传输延迟的连接解决方案,从而优化企业每天的营运。透过亚洲脉络可靠的连接,顾客在中国存取香港内部应用程式时将享受更高质素的体验。

Being Awarded to Provide Azure Cloud for SmarTone

亚洲脉络获邀为数码通提供 Azure 云服务

oneAs1a is awarded to offer Azure Cloud implementation and cloud managed service for SmarTone Hong Kong in Q2, 2015, in the following areas:





- Network connectivity setup, integration and test between Azure Cloud and Smartone on-premise infrastructure
- Setup, configure and functional test with the following modules: load balancer, web and application servers on Azure Cloud infrastructure
- Azure Cloud Platform stress testing and performance tuning services

Congratulations to the sales team!

亚洲脉络在第二季获邀为数码通提供以下的 Azure 云执行及管理服务:

- Azure 云与数码通办公室内置的基础设施之间的网络连接设置,集成和测试
- Azure 云基础设施的负载平衡器,网络和应用服务器的安装,配置和功能测试
- Azure 云平台的压力测试和性能优化服务

恭喜销售团队!

PROJECT COMPLETION 完工项目

OneAsia Provides the Implementation of IT Infrastructure for an Investment Bank 亚洲脉络为国际投資银行提供信息技术基础建设

A global investment Bank has selected OneAs1a for providing the implementation of IT infrastructure recently. The project involves providing implementation of secured and reliable IT infrastructure for the production and DR site in Hong Kong. OneAs1a has successfully completed this project in Q2, 2015.

亚洲脉络最近受一間国际投資銀行委託,执行其信息技术基础建设。 就該银行香港的生產基地及灾难恢复場所,亚洲脉络進行了安全及可靠的信息技术基础建设,并已於第二季完成該項目。



Providing BCP Solution for Sun Hung Kai Financial

为新鸿基金融集团提供业务连续性计划(BCP)方案

OneAs1a was awarded to provide **BCP solution** for Sun Hung Kai Financial Limited in May 2015. With the collaborative effort between pre-sales, sales,



implementation and operation team, OneAs1a has managed to deliver the project ahead of schedule and completed the project for the same month.

亚洲脉络在 5 月获邀为新鸿基金融集团提供业务连续性计划(BCP)方案。亚洲脉络的前期销售及销售人员、执行和营运队伍充分发挥团队合作精神,令项目于同月内完满地完成。

EVENTS 公司动态

OneAsia participated in HKEx Hosting Services Ecosystem Forum 2015

亚洲脉络参加 HKEx Hosting Services Ecosystem Forum 2015



oneAs1a was pleased to participate in HKEx Hosting Services Ecosystem Forum 2015 on Apr 22 at Exchange Square. HKEx Hosting Services Ecosystem Forum was the annual flagship event of Banking and Financial Industry.

oneAs1a has showcased the state-of-the-art cloud management system "Cloud Orchestrator". The new solution had received overwhelming responses in terms of its flexibility and simplicity from the visitors.

亚洲脉络于 4 月 22 日在香港交易广场参加了银行及金融等业界的年度盛事一 HKEx Hosting Services Ecosystem Forum 2015。亚洲脉络于是次活动上向到场客户展示最新的云管理系统一 Cloud Orchestrator。Cloud Orchestrator的巨大灵活性与简易性引起了各界的热切关注。

Organizing OneAsia Seminar to Introduce the Latest Solutions

亚洲脉络举办研讨会发布最新的解决方案



OneAs1a successfully organized the OneAs1a Seminar on May 27 in E-Trade Plaza, Chai Wan. During the seminar, OneAs1a introduced the latest solutions, Cloud Orchestrator and the Cross-border Express Route. It is our honor to have Mr. Jonathan Leung, the Senior Vice President and Head of Hosting Services from HKEx, to be the guest speaker to address the topic of HKEx Hosting Services - Ecosystem Enabler. The seminar ended with a wine-tasting session.

亚洲脉络于 5 月 27 日在柴湾东贸广场举办了研讨会以发布最新的解决方案— Cloud Orchestrator 和 Cross-border Express Route。亚洲脉络有幸于是次活动上邀请了香港交易所高级副总裁兼托管服务主管 Jonathan Leung 先生就港交所托管服务进行演说。随后的品酒会为是次研讨会画上完满的句号。

Participation in DCD Enterprise China 2015

亚洲脉络参加 2015 中国企业级数据中心与云计算发展论坛



oneAs1a has participated in the DCD Enterprise China 2015 on Jun 11-12. The 2-day conference took place in Shanghai, China. oneAs1a has been invited by DCD to hold a seminar at "Thought Leadership Speaking" and make a speech in the solution stage. During the event, we had a physical presence to demonstrate our latest offerings, Cloud Orchestrator.

亚洲脉络于 6 月 11 及 12 日参与在中国上海举行的「2015 中国企业

级数据中心与云计算发展论坛」。亚洲脉络获企业级数据中心邀请于现场进行研讨会并于展厅宣讲。我们 更即场示范最新的产品一 Cloud Orchestrator 的应用,吸引了不少参与人士到场观看。

Email 电邮	:info@oneas1a.com	Website 网址	:www.oneas1a.com
Hong Kong	1/F, AsiaTone i-Centre, 1 Wang Wo Tsai Street, Tsuen Wan, NT, Hong Kong		
香港	香港新界荃湾横窝仔街 1 号亚洲脉络中心 1 楼		
Shanghai 上海	Hongkou Office Suite 1201, North Tower, Block A No.2 Street, No. 128 Huayuan Road, Hongkou District, Shanghai 200083, PRC 虹口 上海市虹口区花园路 128 号二街区 A 座北楼 1201 室 邮编: 200083 Yangpu Office 5/F, Building #9, No. 619 Longchang Road, Yangpu District, Shanghai 200090 PRC 杨浦 上海市杨浦区隆昌路 619 号 9 号楼 5 楼 邮编: 200090		
Jiangsu	No.1 ShuiShan road, Lakeside Newtown, Suqian, Jiangsu 223800, PRC		
江苏	江苏省宿迁市湖滨新城水杉大道一号 邮编: 223800		









